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Adjectiva	Gradus Comparativus	V1.2-19

	Modus Infinitivus - Onbepaalde wijs - Heel werkwoord
De infinitivus kan je tegenkomen als aanvulling bij sommige werkwoorden en als onderdeel van bij voorbeeld een AcI.
Hieronder volgen de regels en daarna de aparte vormen per conjugatie.
! Let op bij de infinitivus praesens passief van medeklinkerstammen!

	Regels voor de vorming:

	Infinitivus praesens
	actief
	praesensstam + re

	
	passief
	praesensstam + ri

	Infinitivus perfectum
	actief
	perfectumstam +  isse

	
	passief
	PPP +  esse (los van elkaar geschreven)

	Infinitivus futurum
	actief[footnoteRef:1] [1:  De infinitivus futurum passief bestaat wel, maar komt niet vaak voor en is geen verplichte stof.] 

	PFA +  esse (los van elkaar geschreven)



	I
	-a stam
	actief
	passief

	praesens
	vocare
	te roepen
	vocari
	geroepen te worden

	perfectum
	vocavisse
	geroepen te hebben
	vocatus esse
	geroepen te zijn geworden

	futurum
	vocaturus esse
	te zullen roepen
	*
	




	II
	-ē stam
	actief
	passief

	praesens
	terrere
	bang te maken
	terreri
	bang gemaakt te worden

	perfectum
	terruisse
	bang te hebben gemaakt
	territus esse
	bang gemaakt te zijn geworden

	futurum
	territurus esse
	bang te zullen maken
	*






	III
	-mk
stam
	actief
	passief

	praesens
	mittere
	te sturen
	mitti
	gestuurd te worden

	perfectum
	misisse
	te hebben gestuurd
	missus esse
	gestuurd te zijn geworden

	futurum
	missurus esse
	te zullen sturen
	*

	[image: ]
	Makkelijk te verwarren zijn:
mitti
misi
missi
	
gestuurd te worden
ik heb gestuurd
gezonden (PPP nom.plu.m)


	IV
	-i
stam
	actief
	passief

	praesens
	audire
	te horen
	mitti
	gehoord te worden

	perfectum
	audivisse
	te hebben  gehoord
	auditus esse
	gehoord te zijn geworden

	futurum
	auditurus esse
	te zullen sturen
	*
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